
GLAZBENA RADIONICA I OSTALO – Ana Bavčević 
 
1. GLAZBENA RADIONICA (+DRAMSKA PO POTREBI PROJEKATA)  se odvija svakog dana u 
tjednu, pon – čet kroz popodne, petkom kroz jutro. Članovi dolaze na individualne i grupne 
sate. Članovi koji dolaze su: 

- Antonija Ančić 
- Adriana Blagajić 
- Antonio Bošnjak 
- Ivana Brakus 
- Luka Bučević 
- Kristina Burić 
- Julija Drpić 
- Sara Eterović 
- Gracia Grgić 
- Ana Grubišić 
- Ana Jozić 
- Ante Jurin 
- Marina Kasalo 
- Ada Milas 
- Nina Milavić 
- Marin Pelicarić 
- Ivan Tandara 
- Ida Senjanin 
- Nikola Šamija 
- Željana Šimić  
- Željana Vušković 

Od listopada svaku drugu srijedu na glazbenu dolaze i mališi:  

- Ivana Kaleb 
- Mihael Nikolić 
- Marija Strikić 

Volonteri koji prisustvuju radionicama i sudjeluju u aktivnostima su: 

- Karlo Ćićerić 
- Petra Gulić 
- Katja Pavlović 
- Tina Borzić 
- Marina Borzić 
- Jospia Jurčić 

2. IZVIJEŠĆA ZA ODOBRENE PROJEKTE – poslana su izviješća za dobiveni projekt od Županije 
u iznosu od 6.000,00 kn za glazbenu radionicu tj. plaću za Anu Bavčević i izviješće za dobiveni 
projekt od NATO Charity Bazzar u iznosu od 9.216,00 € za projekt ''A step forward''. 



 
 
3. PROJEKT FILM ''TRAG U BESKRAJU''  - poslan je dopis kinu Karaman, tj. zamolba za pomoć 
u ralizaciji projekta za ustupanje dvorane za pretpremijeru na međunarodni dan sindroma 
Down 21.03. Ukoliko taj datum nije moguć prilagoditi ćemo se kada i ako kinu odgovara.  

Sa snimateljem Tinom se nalazimo ovih dana i dogovaramo detalje.  

4. SPLEAT ADVENT, Stari plac – na poziv udruge ugostitelja BASTION koji su organizirali 
advent na Starom placu (ista ekipa s kojima smo radili večere 2018. godine) sudjelovali smo 
sa izložbeno – promotivnim štandom u razdoblju od 07.12. do 07.01. Od sakupljenog novca 
se platio bakalar za Salona dental u iznosu od 5.000,00 kn kojeg je naručio brat od Ivane 
Brakus a na badnjak ga dostavio restoran Corto Maltese (jedan od organizatora tj. sudionika 
adventa), izrada upaljača i kemijski u iznosu od 1.400,00 kn (Jadra), plaćala su se pića i jela za 
volontere, djecu i roditelje koja bi došla na štand. Volonteri koji su mi uskakali su: Karlo 
Ćićerić, Karla Potočki, Lovro Škunca, Laura Lekić, Tina i Marina Borzić, Josipa Jurčić, Maja 
Fiamengo, Brankica Radovanović. Mame koje su uskakale su: Sandra Bučević, Marijana Jurin i 
Angela Jozić. 

Na zamolbu Ivana Brakusa poslan je dopis Salona dental za donaciju koju su rekli uplatiti u 
iznosu od 10.000,00 kn. (podmiriti trošak bakalara i uplatiti nam donaciju). 
 
Ostalo je još novca u kunama i 10 € kojeg moram predati Dijani. (iskreno, smetnila sam s 
uma, stoji tamo iza printera zabiveno , jučer sam platila od toga sokove i čips za rođendan 
u iznosu od cca 8 €. Uzet je R-1 u Ribole). 
 
Zaključak: cilj sudjelovanja na ovom adventu nije bio isključivo materijalnog karaktera. 
Sudjelovanje na ovom adventu je od iznimne važnosti za budućnost i održavanje kontakta je 
jako važno sa ovih sedam renomiranih restorana u staroj gradskoj jezgri.  Antonio Bošnjak je 
radio praksu u restoran ''Bokeria'', Nikola Šamija je odradio dvi sezone kao pomoćni radnik u 
restoran ''Debelly'' (tadašnji vlasnici Frane Delić i Tomislav Čubelić sada imaju svak svoj 
objekt – ''Pinku'' i ''Misto''), Ana Jozić trenutno odrađuje praksu u restoran ''Corto Maltese''. 
Stoga se nadam i očekujem buduće suradnje s ovom ekipom.  

5. RIVA – odluka odbora da li ćemo organizirati koncert  i štand na Rivi za međunarodni dan 
sindroma Down. Djeca su se izjasnila da bi vrlo rado opet nastupali na Rivi. Odluka mi treba 
jučer s obzirom koji je već datum   

6. EGO FREE FESTIVAL – neslužbeno sam dobila poziv da izložimo štand na Ego free festivalu 
koji će se održati zadnji vikend u četvrtom mjesecu na Turskoj kuli. Sudjelovali smo na istom 
2019. godine. Svrha bi bila ista kao i kod adventa, održavanje kontakta sa ljudima koji 
organiziraju velike i bitne evente u našem gradu. I naravno da smo tu, da se vidimo, da su 
naša djeca uključena u društvo što je najveći cilj rada udruge.  

7. ''BOŽIĆNA'' PREDSTAVA – za Božić smo s djecom počeli pripremati predstavu koju nismo 
bili u mogućnosti realizirati. S obzirom na planirane događaje sad (film i Riva?) to ćemo 
staviti na čekanje i vidjeti kada i da li bi se moglo realizirati do kraja školske godine.  



8. ZAVRŠNA – kao i prošle godine rado bi da obilježimo kraj školske godine sa događajem 
ispred udruge (koncert, zakuska,..svi prijedlozi dobrodošli) . 

9. PRAĆENJE NATJEČAJA GRADA SPLITA, ŽUPANIJE,…  

 

Split, 01.02.2023.                                                                                      Ana Bavčević 


